
 

 

 

 

 

 

 

 

  

Omgeving & milieu: verbeteringen en 
uitdagingen 
 
Beste omwonende, 
 
Nu de Kerstperiode en de jaarwisseling voor de deur staan, wil ik graag van de 
gelegenheid gebruikmaken om terug te blikken op het afgelopen jaar. Voor u, als 
ontvanger van onze Milieunieuwsbrief, wil ik met name stilstaan bij de ontwikkelingen 
op milieugebied. 
 
Als grote werkgever vervullen we in economisch opzicht een belangrijke rol in de 
IJmondregio. Inmiddels al bijna 100 jaar. De keerzijde is dat de bedrijfsactiviteiten ook 
op milieugebied een impact hebben op de omgeving. Wij streven er voortdurend naar 
om die impact te minimaliseren. 
  
In 2017 hebben we op milieugebied zeker vooruitgang geboekt. Wij luisteren naar u en 
nemen niet alleen maatregelen om de impact op het milieu te verkleinen, maar ook om 
de hinder die u ervaart te verminderen.  
 
Op het gebied van geluidshinder zijn we bijvoorbeeld naar aanleiding van klachten van 
inwoners uit de regio in 2016 op zoek gegaan naar manieren om de geluidssignalen 
van vrachtauto’s op het terrein te reduceren. Deze signalen zijn uit oogpunt van 
veiligheid nodig. We hebben in overleg met firma’s een nieuwe signalering 
geïntroduceerd, die minder impact op de omgeving heeft. Momenteel zijn we bezig met 
een project om te kijken of we ook bij Velserkom het geluid van vrachtauto’s kunnen 
verminderen. Het deels verplaatsen van het lossen van schroot van Velserkom naar de 
Staalhaven zal daar ook aan bijdragen. 
 
We zijn dit jaar ook begonnen met het aanpassen van locomotieven op ons terrein. De 
aangepaste locomotieven stoten minder stikstofoxide (NOx) uit. Verder rijden onze 
locomotieven inmiddels op een milieuvriendelijke brandstof.  
Onlangs is de bouw gestart van een nieuwe top op een blustoren bij Kooks- en 
Gasfabriek 2. Deze zorgt ervoor dat de uitstoot van stof per gebluste ton kooks verder 
wordt gereduceerd. Bij dezelfde fabriek zijn we erin geslaagd om de emissies bij de 
ovendeuren verder te reduceren. 
 
Soms krijgen we met onverwachte uitdagingen te maken, die een beroep doen op de 
kennis en ervaring van ons team van milieuspecialisten. Zo hebben bij Kooks- en 
Gasfabriek 1 milieumedewerkers recent een slimme oplossing gevonden voor het in lijn 
brengen met de vergunningsnorm voor de uitstoot. Daar hadden we zelf geconstateerd 
(en bij de overheid gemeld) dat de uitstoot van een aantal stoffen te hoog was. De 
GGD heeft vastgesteld dat de overschrijding geen impact heeft op de gezondheid in de 
omgeving. Door nu actief kool toe te voegen aan het proces zijn we erin geslaagd om 
een oplossing voor dit probleem te vinden. We werken nu aan de implementatie 
daarvan. 
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Verder vordert de bouw van de nieuwe Kooksgashouder gestaag. Inmiddels steekt de 
nieuwe gashouder al boven de oude uit. De nieuwe gashouder heeft een inhoud van 
50.000m3. Dat is twee keer zoveel als de huidige Kooksgashouder. Daarmee kan het 
kooksgas op de site effectiever worden benut en hoeft er minder te worden gefakkeld. 
Met de bouw van deze installatie is een investering van 23 miljoen euro gemoeid. De 
planning is om de nieuwe gashouder in de zomer van 2018 in gebruik te nemen. 
Positief is ook dat ons milieuzorgsysteem door de daarvoor aangestelde keurende 
instantie is voorgedragen voor certificering conform de allerlaatste ISO-norm. 
 
We hebben ook weer progressie geboekt op het gebied van het reduceren van 
lichtuitstoot vanaf onze site. Aan de westrand van ons terrein is wegverlichting 
vervangen door lichtgevende LED-reflectoren die midden op het wegdek zijn 
aangebracht. Deze laden overdag op en geven bij duisternis licht af.  
 
Al met al ben ik nog niet tevreden als ik terugkijk. Het feit dat we ook dit jaar een aantal 
malen situaties hebben gehad waardoor auto’s en huizen in Wijk aan Zee onder het 
stof kwamen te zitten, vind ik persoonlijk bijzonder frustrerend. Het blijkt een complex 
dossier, waar we weliswaar vooruitgang boeken, maar nog niet genoeg naar mijn zin. 
Mocht u tot degenen behoren die in Wijk aan Zee met deze stofoverlast zijn 
geconfronteerd, dan wil ik u daarvoor mijn oprechte excuses aanbieden. U kunt ervan 
op aan dat we blijven focussen op het zoeken van structurele oplossingen voor dit 
hardnekkige probleem. Daar zullen ook volgend jaar de experts van onze 
milieuafdeling en fabrieken, samen met de firma Harsco, hard aan blijven werken. In 
overleg met de Dorpsraad Wijk aan Zee werken wij ook aan het verbeteren van onze 
klachtenafhandeling.  
 
Mede namens ons team van milieumedewerkers wil ik u fijne Kerstdagen toewensen 
en alle goeds voor 2018, voor u en degenen die u dierbaar zijn.  
 
Hans van den Berg, 
Directeur Tata Steel in IJmuiden 
 


